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Jednání správní rady obecně prospěšné společnosti ACADEMY CENTER

konané v prostorách Vysoké školy ekonomické v Praze dne 13. května 2008

Přítomní členové svrávníy)
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Prof. Ing. Jaromír Veber.

V9,00 hod. Ing. Josef Mráz přivítal přítomné členy správní rady a současněkonstatoval, že jsou přítomni všichni členové.sp rávní rady aspiávní rad'a jeproto plněusnášeníschopná. Dále seznárnil přítomné člený správní iady, že shodně s pozvánkou,která byla doručena na adresu člěnů správní ,uav, budou projednány následující bodyprogramu dnešního zasedáni. Za pwé projednání a schválení siatutu společnosti,přičemž návrh statutu rněli členové spr.ávňi rady k dispozici ještě před dnešnímzasedáním a měli tak moŽnost se plně ieznámit sjeho zněním. Dále vótba předsedysprávní rudy a schválení strategie zajištění p.og.u,n,lAcademy learning'

Pokrátkédiskusipřijalasprávní radaÍOOoÁ hlasů u s n e s e n í:

Správní rada schvaluje statut obecně prospěšné společnosti ACADEMYCENTER ve znění uvedeném v příloze tohoto zápisu^s tím, že příloha tvoří nedílnousoučást zápisu. Předsedou správní rady byl zvolen Ing. Josef wraz. Správní rada dáleschválila strategii zajištění programu Academy teařning

Zasedání správní rady ukončil Ing' Josef Mráz v 10'30 hod.

Y Praze dne 13' května 2008

Zapsa|a: Lucie Horčičková V{^ \t,


